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Referat fra bestyrelsesmøde. 

Onsdag, den 26. juni 2019 kl. 19:00 Klubhuset. 

Afbud fra Heinrich Jespersen. 

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

3. Meddelelser fra formanden. 

• Stillingtagen til vandbåren varme i klubhuset via luft-vand 

varmepumpen. 

Bestyrelsen arbejder videre med ideen, og fremlægger et forslag til 

GF. 

 

4. Næstformanden. 

• X-yacht 40 års jubilæumsstævnet – opsummering/evaluering. 

Kort refereret – et super arrangement, flot arrangeret, og idet hele 

taget et rigtig godt socialt arrangement, sammen med at der blev 

afholdt kapsejladser. 

• Takkespisning – evaluering. 

Takkearrangementet – få deltagere, men et rigtig godt tiltag, og 

tilfredshed med traktementet. 

   

5. Kasserer. 

• Automatisering af kontingentbetaling. 

Der arbejdes videre med automatiseringen, af LSP og CM.  

• Fremstilling og udlevering af kort til ny toiletbygning til 

medlemmerne. 

Der foreslås en besked udsendt via mail til alle medlemmer.  

LSP, CM og BSR arbejder videre med opgaven. 

 

6. Sekretær 

• Medlemstilgang og medlemsafgang. LSP og BSR aftaler et møde i 
uge 27.  
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• Vedr. Bo Terp så er der stor tilfredshed med at forløbet er 
afsluttet, efter ca. et ½ års tvistigheder/manglende 
tilbagemeldinger. 
 

7. Medlemsforhold – IAB. 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg. 

• Sønderjysk Open i Dyvig – blev drillet en del af vejrforholdene. 

• Skolesejladserne forløber rigtig fint, med god tilslutning fra flere af 

byens skoler. 

• God tilslutning til Hot Dogs Cup, også af sejlere langvejs fra. 

 
9. Broudvalg 

• Brovagtskema 2019. 
Ser fortsat ret skidt ud, men GN håber på, at skemaet bliver fyldt ud 
inden sommerferien. 

  
10. Pladsudvalg.  

• Afbud fra Heinrich. 

• JF gør opmærksom på, at der kan være problemer med at få både 

op ved slæbestedet. Bestyrelsen gør opmærksom på, at det er et 

jolleslæbested. 

• Det skal tydeliggøres, at der er øget med 5 pladser på 

autocamperpladsen. Skilte skal opsættes ! 

  

11. Sejludvalg. 

• CLS beretter fra Pinseturen til Årø. Et godt arrangement med pæn 

tilslutning, selvom vejret ikke var helt optimalt – blæsende var det. 

• Der er gang i planlægningen af Blå Bånd, som er den 24. august. 

Der er aftalt lån af lokaler med klubben i Assens. 

 

12. Klubhusudvalg. 
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SN fortæller om et møde omkring opdatering af brandslukningsudstyret i 

klubbens lokaliteter. Alt er nu i orden, og vi har modtaget en rapport fra 

firmaet, som har foretaget eftersynet. 

   

13. Eventuelt. 

Næste møder:  28. august, kl. 19.00 

25. sept. kl. 18.00  

31. okt. Kl. 19.00 

 20. nov. Kl. 19.00 

  23. nov. Kl. 15.00 – Generalforsamling.  

12. dec. Kl. 18.00  

Haderslev d. 04. juli 2019. 

Med venlig hilsen 

Benny Skødt-Rasmussen 
Sekretær HSC 

 


